
 

 

Verslag van de raadscommissievergadering Ruimte en Openbaar Beheer d.d. 
22 februari 2018  
 
Aanwezig 
Voorzitter : Willie van den Heuvel 
Commissiegriffier : Peter van Boxtel 
 
Commissieleden : 10 / 14 
CDA : Wim Meulenmeester, Willeke van Zeeland, Huub van Hout 
Lokale Realisten & 
D66 

: Ton Vogels, Theo Hoefnagels, Jan Vogels 

Dorpspartij : Toon Coopmans, Marjon Verkuylen 
PVDA : Andre Strijbosch, Eric van Cronenburg 
OPA : --- 
 
Collegeleden 
Anke van Extel-van Katwijk (wethouder) 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
Harold van Zoest, Wim Willems, Carry vd Biggelaar, Paul Fermont, Monique van Vliet, Ruud 
Oude Griep, Henk Niezen 
 
Publieke tribune 
Circa 40 belangstellenden bij opening van de vergadering. 
 

 
 
 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Voorzitter meldt dat verzoeken tot inspreken zijn ontvangen. Hij stelt voor insprekers het 
woord te verlenen bij het respectievelijke agendapunt. Tevens stelt hij, in verband hiermee, 
de agendavolgorde te wijzigen en daarbij de punten waarbij niet verzocht is in te spreken  
later te behandelen. De commissie stemt met deze agendavoorstellen in waardoor de punten 
4e en 4f worden omgewisseld, als ook de punten 5 en 6. 
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
Vergadering wordt om 20.02 uur geopend. De agenda wordt aangepast vastgesteld. Zie 
hierboven. 
 
3 a Vaststellen conceptverslag d.d. 11-01-2018 
Geen opmerkingen. 
 
   b Lijst met toezeggingen. 
Geen opmerkingen. 
 
   c termijnplanning 
Geen opmerkingen. 
 
Voorbereiden besluitvorming gemeenteraad 
 
4 a Bestemmingsplan pastoor Attendoornstraat 
De voorzitter verleent de heer Frans van Ruitenbeek het woord om in te spreken m.b.t. het 
raadsvoorstel tot vaststellen van het bestemmingsplan. Inspreker wijst op de gebrekkige 
inspraak via Goed Wonen, de bezwaren tegen bouwen in een bestaand plantsoen, en de 



 

 

belasting die daardoor toeneemt voor de wijk. Hij stelt dat sprake is van een overspannen 
inbreiding tlv de wijk Molenbroek. Inspreker heeft de griffie zijn inspreekbijdrage integraal 
schriftelijk ter beschikking gesteld (opgenomen als bijlage bij dit verslag). 
 
De commissie heeft geen vragen ter verduidelijking aan de inspreker.  
 
Geen van de commissieleden wenst over het voorstel nog het woord te mogen voeren. 
 
Procesconclusie 
Voorstel is rijp voor besluitvorming door de gemeenteraad. Bespreekstuk. 
 
 
4 b Bestemmingsplan Gemert-Bakel Stedelijke gebieden, oktober 2017 (burg 
Wijtvlietlaan 2 Rips, Dorpstraat 43-45-45a-45b Bakel, Handelseweg 104 Handel, 
Hooieeuwsels ong. Bakel, Millekens ong Milheeze, Mr. Hertigstraat ong de Rips) 
De voorzitter verleent Hanneke Hendriks het woord. Zij pleit met haar inspreekbijdrage voor 
haar bouwplan volgens bio-ecologische uitgangspunten aan de Handelseweg 104 en licht 
daarbij toe wat dat concreet inhoudt. Zij spreekt de hoop uit dat ook de gemeente Gemert-
Bakel zich inzet voor een meer bio-ecologische aanpak. 
 
De voorzitter geeft het woord aan Joost van Zeeland om in te spreken over hetzelfde 
voorstel. Inspreker heeft een bijdrage over eveneens bouwplan Handelseweg 104, binnen 
het raadsvoorstel bestemmingsplan stedelijke gebieden etc.. Hij geeft aan dat bouwen in de 
bosrand niet alleen voordelen heeft, maar ook nadelen en risico’s kent. Hij is eigenaar van 
een aan het plan grenzend bosperceel en wenst gevrijwaard te blijven. Integraal is de 
inspreek bijdrage door Van Zeeland aan de griffie overhandigd en bij dit verslag gevoegd. 
 
Dorpspartij informeert m.b.t. Handelseweg 104 naar mogelijke precedentwerking, kopen van 
een bouwtitel, de reactie van de provincie m.b.t. het toevoegen van een woning, het 
compenseren van groen i.r.t. tot de norm van 75 m2 en i.r.t. inzet van gemeentelijke 
middelen. Ook m.b.t. de Hertzigstraat informeert de Dorpspartij naar de groennorm. 
 
Lokale Realisten & D66 delen het standpunt van de Dorpspartij. De argumenten in het 
voorstel, met name die rond mantelzorg en het bouwplan Handelseweg, vindt de fractie 
gezocht. Uitleg wordt gevraagd over het aankopen van de reststrook groen en deze 
toevoegen aan de bouwgrond.  
Bij de Hertzigstraat vraagt de fractie of het college bewust ene keuze maakt voor exploitatie 
ten laste van de groennorm. 
 
CDA wacht de reactie van het college af. 
 
Wethouder Van Extel – Van Katwijk verduidelijkt dat het college een nota van reacties geeft 
m.b.t. de ingekomen zienswijzen en daarmee de raad adviseert. Voorts geeft zij aan dat het 
college het ja-mits-principe heeft gehanteerd i.p.v. nee-tenzij. Wat betreft het aankopen van 
de groene reststrook is geen sprake geweest van dubbele korting c.q. compensatie. 
Compensatie van de groennorm Handelseweg 104 wordt niet ten laste van de gemeente 
gebracht. 
 
CDA kan zich vinden in de geboden korting voor de reststrook en vraagt aandacht voor de 
grens stedelijk gebied en bos. 
 
Dorpspartij geeft aan dat een dergelijke grens juridisch goed te handhaven moet zijn. 
 
Procesconclusie 
Voorstel is rijp voor besluitvorming door de gemeenteraad. Bespreekstuk. 



 

 

 
4 c BP Paraplubestemmingsplan parkeren Gemert-Bakel 
Geen van de commissieleden wenst het woord te mogen voeren. 
 
Procesconclusie 
Voorstel is rijp voor besluitvorming door de gemeenteraad. Hamerstuk. 
 
 
4 d Bestemmingsplan Auerschootseweg 
CDA is blij met de ontsluiting, heeft nog vragen over de overgangsperiode van 3 jaren die 
gehanteerd wordt voor de bestemmingswijziging van bedrijf naar wonen. Tevens vragat de 
fractie of de groennorm gehaald wordt. 
 
Lokale Realisten & D66 stelt zich op het standpunt dat nu hier woningen komen de bij 
woningen behorende groennorm van toepassing wordt. Niet kan worden verwezen naar de 
groennorm voor bedrijven. De fractie kondigt aan een amendement te overwegen waar het 
de overgangsperiode van 3 jaren betreft in het voorgestelde besluit. Ten slotte vraagt LR of 
voor twee specifieke kavels de normale prijs is betaald.  
 
Dorpspartij is blij met de ontsluiting en spreekt zich uit tegen een dubbele bestemming. De 
fractie vraagt naar de schone grond verklaring en of het juist is dat het voetpad tijdelijk 
gebruikt wordt als ontsluiting. 
 
PvdA vraagt garanties m.b.t. het voorkomen van overlast. 
 
Wethouder Van Extel – Van Katwijk geeft aan dat het college nog geen besluit heeft 
genomen m.b.t. zijn uiteindelijke adviezen aan de raad over de ingekomen zienswijzen. De 
raad ontvangt deze nota tijdig. De ontwikkeling an sich, bedrijf maakt plaats voor woningen, 
juicht de wethouder op deze plaats toe. Hierbij wordt doorgaans een overgangsrecht van 10 
jaar toegepast. Als gevolg van zienswijzen is dit in casu 3 jaar geworden. Zij geeft de fractie 
Lokale Realisten & D66 in overweging om zich ambtelijk te laten informeren omtrent de 
mogelijke consequenties indien het voorgenomen amendement wordt aangenomen. Tijdelijk 
gebruik van het voetpad als calamiteitenpad gaat naar verwachting niet voor overlast zorgen. 
De raad krijgt op dat punt desgewenst nadere toelichting.  
Op de vraag rondom de gehanteerde kavelprijs voor twee specifieke kavels ontvangt de raad 
schriftelijk antwoord. 
 
Procesconclusie 
Voorstel is rijp voor besluitvorming door de gemeenteraad. Bespreekstuk. 
 
 
4 f  Verzoek gewijzigde redactie persoonsgebonden overgangsrecht Peeldijk 12a in 
Milheeze 
De heer mr. Van Groningen krijgt van de voorzitter het woord om in te spreken. De heer Van 
Groningen refereert aan de Rechtbank die in casu aangeeft dat het woord aan de 
gemeenteraad is m.b.t. de onderliggende bestemming. Inspreker verwijst naar de brief van 
23 oktober 2017 en merkt op dat de ruimtelijke onderbouwing niet is bijgevoegd. Hij wijst 
tevens op de bijna 180 graden draai van het college van BenW van stevig gemotiveerd een 
persoonlijke gedoogbeschikking tot blijven wonen ondersteunend, naar volledig gericht op 
beëindigen van de bewoning en handhaven.1 
 

                                                
1 Deze inspreekbijdrage is niet integraal schriftelijk beschikbaar 



 

 

Dorpspartij vraagt het college om toe te lichten wat de beweegredenen van het college zijn 
voor zijn nu gewijzigde standpunt. Tevens vraagt de fractie wat de consequenties zijn als de 
raad de ‘escape button’ zou gebruiken. 
 
Lokale Realisten & D66 heeft dezelfde vragen en begrijpt niet waarom het college hier niet 
ook, zoals bij Handelseweg 104, het ja-mits-principe  hanteert. Ook vraagt de fractie of in de 
gemeente meer situaties zijn van gedogen na een verbouwing. Is in dergelijke gevallen 
steeds helder wanneer het renovatie betreft en wanneer het nieuwbouw wordt. 
 
CDA sluit zich aan bij de al gestelde vragen waaronder de vraag naar precedentwerking. 
 
Wethouder Van Extel – Van Katwijk geeft aan dat het een ingewikkelde situatie betreft 
waarover het college langdurig in gesprek is. Ambtelijk is voor renovatie van het dak 
toestemming verleend. Vervolgens is meer gedaan dan alleen het dak renoveren. Het 
college gaf daarop aanvankelijk toch zijn akkoord. Na bezwaar en beroep van de buurman 
moest het college hierop terug komen. Rechtbank en Raad van State oordelen dat in casu 
geen sprake is van renovatie. Het chalet dat hier is komen te staan kan niet gelegaliseerd 
worden, alleen een persoonsgebonden overgangsrecht was mogelijk. Het betreft een unieke 
situatie in de gemeente. Ergo geen precedentwerking.  
 
Dorpspartij verduidelijkt dat de fractie met ‘escape’ bedoelt dat de raad de planregels wijzigt 
omdat dat is wat we wilden. Is een dergelijke ‘reparatie’ mogelijk, en indien niet, waarom 
niet? 
 
PvdA geeft aan dat afgezien van juridische argumenten, de fractie dit de buitenwacht niet 
kan uitleggen. 
 
Wethouder Van Extel – Van Katwijk zegt toe dat de raad een schriftelijke toelichting ontvangt 
van het college over de (on)mogelijkheden van wijzigen van de planregels voor Peeldijk 12a. 
 
Procesconclusie 
Voorstel is rijp voor besluitvorming door de gemeenteraad. Bespreekstuk. 
 
 
Overleg raadscommissie met college 
 
6 a Verbeterplan Jodenpeeldreef 
De voorzitter geeft voor een inspreek bijdrage het woord aan Anke Nooijen. Inspreekster 
zegt dat het verbeterplan dat voorligt tot stand is gekomen in goed overleg en in 
samenwerking met gemeente en provincie. Het verbeterplan is een vertaling van wat de 
direct betrokkenen wensen. De inspreek bijdrage is de griffie integraal schriftelijk 
aangeboden en bij het verslag gevoegd. 
 
Lokale Realisten spreekt twijfel uit of het verbeterplan werkelijk een verbetering inhoudt ten 
opzichte van de huidige situatie of ten opzichte van de situatie die zich op papier kan 
voordoen. De fractie meldt de provincie via een verzoek in het kader van de wet 
openbaarheid van bestuur gevraagd te hebben om inzage in de relevante stukken, met 
name de stukken aangaande de SUN-regeling. Naar aanleiding van de stukken die het 
college onder geheimhouding met de raad gedeeld heeft vraagt de fractie in hoeverre op 
deze stukken nog geheimhouding c.q. vertrouwelijkheid rust. LR merkt op dat het 
verbeterplan niet aan de raad voorgelegd is en wordt.  
 
De fractie CDA wijst op informatie die rondom het verbeterplan gedeeld is via de Denktank 
zorgvuldige veehouderij. 
 



 

 

PvdA zegt dat sprake is van een win win. 
 
Dorpspartij vindt het verbeterplan ene goede optie. Het is werkelijk ean verbetering. De inzet 
van gemeenschapsgeld is dan uiteraard akkoord. 
 
Wethouder Van Extel – Van Katwijk zegt dat de inwoners samen tot een oplossing gekomen 
zijn. De provincie is positief gestemd en het college idem. Dit is letterlijk een verbeterplan. 
Overigens moet de provincie formeel nog beslissen. Voornemen is om van Jodenpeeldreef 
2a de vigerende bestemming af te halen. De wethouder stelt voor de vragen die LR aan de 
provincie heeft aan het college van BenW voor te leggen. 
 
Lokale Realisten zegt een licht vijandige reactie te ervaren, terwijl de fractie uitsluitend 
aangeeft hierover heel anders te denken dan het college. De status van de denktank 
zorgvuldige veehouderij is die van een informeel platform met een uitsluitend informatief 
karakter.  
 
CDA vraagt wat het doel van LR is met een discussie over geheimhouding. Voorts geeft 
CDA aan dat de via het verbeterplan geboden oplossing zeker € 90.000 mag kosten.   
 
Wethouder Van Extel – Van Katwijk geeft aan dat van vijandigheid geen sprake is. Hoe het 
zit met de geheimhouding / vertrouwelijkheid van de stukken die het college m.b.t. het 
verbeterplan met de raad deelde laat zij uitzoeken.  
Wanneer duidelijkheid komt van de provincie m.b.t. de SUN-regeling laat zij eveneens de 
raad weten. 
 
Procesconclusie 
De raadscommissie heeft voldoende met het college overleg gevoerd. Onderwerp in handen 
college.  
 
 
4 e Bomenverordening en bijdrageregeling met Groene Kaart 
Het onderwerp wordt ingeleid door een ambtelijke presentatie. Gedurende de presentatie 
wordt op de gestelde vragen toereikend geantwoord. Verduidelijkt wordt met name in 
hoeverre een relatie bestaat tussen enerzijds het bestemmingsplan en anderzijds groene 
kaart en bomenverordening. Tevens wordt onderstreept dat geen sprake is van wijziging van 
beleid, maar van systematiek.  
 
Procesconclusie 
Voorstel is rijp voor besluitvorming door de gemeenteraad. Bespreekstuk. 
 
 
5    Informeren 
 
5 a Stand van zaken motie Motie 4 : pilotgemeente intensieve veehouderij 
Wethouder Anke van Extel zegt toe dat het college de raad zsm een RIN doet toekomen 
over de pilot intensieve veehouderij. College bevordert daarnaast een bezoek van de 
minister aan de regio en daarbij aandacht voor Gemert-Bakel in het bijzonder. 
 
5 b Stand van zaken motie 10: winterterrassen 
De commissie neemt kennis van de stand van zaken en de mededeling van de wethouder 
dat het college uniforme behandeling toepast. 
 
5 c Toelichting onderzoeksrapport Dribbelei 
De commissie krijgt nadere toelichting in de vorm van een presentatie.  
 



 

 

Dorpspartij informeert naar optie 4, dempen van de huidige vijver en deze op een andere 
plaats nieuw inrichten. 
 
Wethouder Van Extel – Van Katwijk geeft aan dat optie 4 niet meer aan de orde is. Het 
college werkt aan een totaalplan waarbij verfraaiing van de molen en zijn omgeving, de 
visvijver, en woningbouw zijn geïntegreerd. Vanwege dit totaalplan wordt een 
intentieovereenkomst voorbereid. Genoemd plan zal een langdurend traject inhouden. In 
hoeverre interventies op korte(re) termijn noodzakelijk zijn beziet het college volgende 
week, in overleg met de visclub. De wethouder geeft aan dat de geheimhouding die het 
college eerder op het onderzoeksrapport legde is opgeheven. 
 
Procesconclusie 5a, 5b, 5c 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
 
6 Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen 
Dorpspartij (Coopmans) herinnert aan de eerder gevraagde toelichting op bedrijfskavel Bolle 
Akker en eventuele relatie met historische positie Hermans. 
Wethouder Van Extel – Van Katwijk zegt, met verontschuldiging voor het uitblijven van een 
reactie, beantwoording op korte termijn toe. 
 
 
7 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.20 uur. 
 



 

 

Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 

Datum Rdscie. Toezegging Afgedaan ja/nee 

   

23-06-16 Zodra nulmeting is uitgevoerd en 
een plan van aanpak opgesteld 
mbt woonwagenlocaties legt het 
college dit onderwerp opnieuw 
voor aan de raad/raadscommissie. 

23/11/2017: onderwerp wordt in 
februari / maart 2018 geagendeerd. 

11-5-17 De parkeerbeleidsnota wordt 
geëvalueerd, zodat eventueel op tijd 
bijgestuurd kan worden. 

Uiterlijk 1 juni 2018 

22-6-17 Wethouder gaat een gesprek aan 
met de omwonenden van de 
Renseweg, om opzoek te gaan naar 
oplossingen voor de nieuwe 
situatie. 

Afgedaan: Voorstel komt dinsdag 3 
oktober in het college. Op 9 oktober 
vindt er een bijeenkomst plaats met 
de buurtbewoners. Hierna wordt een 
terugkoppeling geven en bij positief 
besluit van het college wordt de 
voorkeursvariant gepresenteerd.  

12-10-2017 Agenderen herijking VAB beleid 23/11/2017: het moment van her-
agenderen van het VAB beleid is 
afhankelijk van of het tempo van het 
bestemmingsplan buitengebied, of 
ingegeven door het programma na 
de raadsverkiezingen 2018. 

23-11-2017 Riool overstorten tweede kwartaal 2018 presentatie 
vervolg rapportage en uitkomsten 

11-01-2018 College informeert de raad zsm 
nadat hij in februari 2018 het 
stappenplan overdracht 
woonwagens heeft vastgesteld. 

 

11-01-2018 Wethouder Anke van Extel zegt 
dat het memo dat onlangs door het 
college is aangeboden naar 
aanleiding van vragen door de 
heer Coopmans, ook aan de 
omwonenden van Muizenhol en de 
gemeente Helmond c.a. zal 
worden aangeboden. 

Afgedaan: 20180130 memo 
aangeboden aan Dhr. Coopmans   

11-01-2018 De raad wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de 
consequenties indien de procedure 
mbt de geitenhouderij wordt 
verloren. Ook wordt de raad op de 
hoogte gesteld van iedere 
relevante stap in dit dossier. 

Afgedaan: 20180130 antwoord 
aangeboden aan de griffie  

11-01-2018 Het college legt de raad een zo 
volledig informatief document voor 
mbt de feiten rond Muizenhol, zo 
mogelijk nog voor 21 maart. 

Afgedaan:20180130 antwoord 
aangeboden aan de griffie 

11-01-2018 De volgende keer wordt bij de 
nulmeting bomenbeleid over een 
volledig beeld beschikt. 
Toegezegd wordt dat de 

Afgedaan: 20180222 Presentatie 
toegevoegd aan de stukken.  Memo 
met volledig beeld verstrekt aan de 
griffie  



 

 

presentatie via ibabs beschikbaar 
komt voor alle raads- en 
commissieleden.   

11-01-2018 Het college zegt toe de diverse 
semi verharde wegen en het 
toegepaste beleid in beeld te 
brengen.   (wegenbeheersplan)  

 

11-01-2018 Het college maakt via een 
technisch beraad de verschillen 
inzichtelijk tussen huidig en 
voorgesteld BP buitengebied. 

 

11-01-2018 Het college maakt inzichtelijk wat 
raad besloot omtrent bouwhoogtes 
en volumes project Nazareth. 

 

22-02-2018 BP Auerschootseweg 
College geeft raad nog zsm advies 
mbt zienswijzen. College geeft aan 
welke kavelprijs gehanteerd is. 

 

22-02-2018 Peeldijk 12a 
College geeft de raad schriftelijk 
aan of reparatie dmv wijzigen 
bestemming überhaupt mogelijk is. 

 

22-02-2018 Motie 4 pilot gemeente IV 
College doet raad RIN toekomen 
over pilot iv. College bevordert 
bezoek van de minister aan de 
regio en daarbij aandacht voor 
Gemert-Bakel in het bijzonder. 

 

22-02-2018 NAV rapport Dribbelei 
college legt de raad een totaalplan 
voor dat de totale omgeving omvat, 
met daarin woningbouw, 
verfraaiing molen en zijn 
omgeving, en aanpak vijsvijver. 

 

22-02-2018 Verbeterplan Jodenpeeldreef 2 
College informeert de 
raad(scommissie) zodra bericht 
wordt ontvangen van de provincie. 
Idem mbt SUN subsidie. College 
zoekt uit wat de status is mbt de 
opgelegde geheimhouding. 

 

22-02-2018 College zegt toe dat DP alsnog 
snel reactie krijgt op de vraag over 
bedrijfskavel Bolle Akker en relatie 
met historische positie Hermans. 

 

 


